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Beantwoording rondvragen 
19R.00079 
 
 
 

Van  : Wethouder W.J.P. Kok 

Portefeuille(s) : Gezondheidsbeleid 

Datum  : 28-01-2019 

Contactpersoo
n 

: T. Hoogendoorn 

Tel.nr. : nnn 

E-mailadres : hoogendoorn.t@woerden.nl 

 

Onderwerp: Beantwoording vragen n.a.v. RIB “het doel van de inzet van alcohol- en 
drugspreventie in 2019-2022”  
 

Deze vragen zijn gesteld door de fractie van VVD/D66  voor de vergadering van het forum 
Samenleving  van 28 januari 2019. 

 hoogendoorn.t@woerden.nl

 

Beantwoording van de vragen: 
 

1. I  de NOTA gezo dheidszorg ordt gesproke  o er ee  ha dha i gs- e  pre e tiepla  
welke in 2019 gereed moet zijn. Wanneer kunnen we dit plan verwachten?  

 

Uw raad kan het preventie- en handhavingsplan in Q2 tegemoet zien.  

 

2. In de RIB wordt verwezen naar het GGD-onderzoek en rioolonderzoek uit 2016. In de tussentijd 

zijn veel maatregelen genomen door oa gespecialiseerde stichtingen, politie en verenigingen. 

Waarom blijven de genomen maatregelen buiten beschouwing van de RIB? Is er volgens het 

college iets veranderd in het middelengebruik, de perceptie daarover en de handel daarin sinds 

het laatste onderzoek? Is een eventuele verandering aanleiding voor een andere, mogelijke 

lichtere, typering van het middelengebruik in onze gemeente?  

 

Het college herkent zich niet in de constatering dat de n.a.v. het rioolonderzoek genomen 

maatregelen buiten beschouwing gelaten zijn in de RIB. De doelstellingen zoals geformuleerd in 

de memo Alcohol- en drugspreventie zijn mede tot stand gekomen op basis van ervaringen en 

inzichten die zijn opgedaan in de periode na het rioolwateronderzoek en daarmee kan de memo 
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gezien worden als  een continuering van de inzet die is opgestart na het rioolwateronderzoek. 

 

3. De RIB stelt dat er € .  is opge o en voor verslavingsbeleid. De RIB ziet op preventie. 

Wordt het volledige bedrag voor verslavingsbeleid ingezet voor preventie? Hoe verklaart 

het college dat dit bedrag met dit doel niet voorkomt in de begroting? Waar wordt dit 

bedrag precies aan besteed. Welke concrete maatregelen en nemen we?  

 

Uit de ge oe de € 8 6 ordt o der a dere de ijdrage aa  het regio ale proje t Nu hter 
Verstand betaald. Dit project is in 2011 gestart om met gemeenten in de regio een meer 

gezamenlijke aanpak op te zetten voor wat betreft het voorkomen van alcohol- en drugsgebruik 

onder jongeren. Vanuit Nuchter Verstand worden onder meer ouderavonden georganiseerd maar 

ook een actie als IkPas. Tevens wordt vanuit het project ondersteuning geboden bij het opstellen 

van de preventie- en handhavingsplannen. Het komende jaar staat in het teken van de evaluatie van 

Nuchter Verstand omdat 2019 het laatste jaar is van de looptijd van het project.  

 

Het edrag alt o der de i  de egroti g terug te i de  post Volksgezo dheid  aar is iet op 

zichzelf opgenomen in de begroting.  

 

4. I  de egroti g is € .  i  zo el  als  oor al ohol e  drugsaa pak  
opgenomen. Hoe zet het college dit geld de betreffende jaren in?  

 

De middelen voor alcohol en drugspreventie zijn beschikbaar gesteld voor 2018 en 2019. Het college 

zal de voor 2019 beschikbare middelen inzetten in lijn met de in de memo Alcohol en 

Drugspreventie verstuurde memo. De precieze inzet wordt vastgelegd in het preventie en 

handhavingsplan (zie vraag 1).  

 

. “u doel  stelt ste ige ha dha i g op al ohols he ke . Er ordt iet gesproke  o er de  
onjuiste alcoholvergunningen. Waarom valt dit volgens het college buiten de scope van de aanpak 

alcohol en drugs?  

 

Het college zet in op verantwoord gebruik van alcohol en drugs in de gemeente Oudewater. 

Hierbij hoort ook de genoemde handhaving. Ongeacht de juistheid van de vergunning van de 

betreffende horeca, sportkantine of evenementenlocatie zal er toegezien (moeten) worden op het 

naleven van de wettelijke regels rondom het schenken van alcohol.  

Bijlagen: 
n.v.t. 

 

 

 

W.J.P. Kok  

wethouder 

 

 


